
Materská škola, Fándlyho 2, 903 01 Senec 
 

Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia 

Rady školy pri Materskej škole, Fándlyho 2, Senec 
 

Miesto konania: Materská škola, Fándlyho 2, Senec 
Dátum konania: 22.06.2021 o 17:00 
Prítomní členovia: Slávka Feketeová, MBA, Bc. Margita Baligová, Mgr. Anna Milošovičová, Mgr. 
Alena Predáčová, Silvia Kubovicsová, Dominika Valachová, Ing. Ján Pullman 
Neprítomní členovia: Monika Škovránková, Mgr. Miriam Krúpová, Alžbeta Spuchľáková, Ing. Juraj 
Gubáni 
Prítomní hostia: Mgr. Marie Leginusová, riaditeľka MŠ 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Vyhodnotenie zápisu do MŠ 
4. Návrh počtu prijímaných detí 
5. Hodnotenie projektov 
6. Organizačné zabezpečenie prevádzky MŠ a letnej činnosti 
7. Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí rady školy v školskom roku 2021/2022 
8. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
9. Záver 

Priebeh zasadnutia: 
1. Otvorenie 

Predseda rady školy Ing. Ján Pullman privítal prítomných členov rady a pani riaditeľku na 
zasadnutí rady školy 
 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Uznesenia boli z predchádzajúceho zasadnutia boli len informačné a brané na vedomie. 
Zápisnica s posledného zasadnutia RŠ bola zverejnená na stránke školy. 
 
 

3. Vyhodnotenie zápisu do MŠ 
Pani riaditeľka informovala členov rady o priebehu zápisu. Zápis sa konal kombinovane – 
osobne bolo možné podať prihlášku 2 dni v máji, elektronicky a poštou celý mesiac máj. 
Prihlášky prichádzali počas celého mesiaca máj, dokonca aj v posledný deň mája. 
Na počte podaných prihlášok sa prejavilo to, že pre deti, pre ktoré je predprimárne 
vzdelávanie povinné (preškoláci) vydalo mesto oznámenie o spádových materských školách. 
Mnohí zákonní zastupcovia menších detí však toto oznámenie pochopili, že sa týka aj 
(nepoviného) predprimárneho vzdelávania (3-4 ročných detí). Z tohto dôvodu bol počet 
prihlášok nižší než minulý rok. 



Celkovo bolo prijatých 153 žiadostí, z toho do elokovaného pracoviska v Hurbanovej Vsi 26 
žiadostí.  
Z celkového počtu bolo: 
- 30 žiadostí (22 Senec + 8 Hurbanova Ves) od zákonných zástupcov detí, ktoré ešte 

nedovŕšili 3 roky.  
- 6 žiadostí na povinné predprimárne vzdelávanie (predškoláci). 
 
Uznesenie 4/2021: Rada školy berie vyhodnotenie zápisu do MŠ pre šk. rok 2021/2022 na 
vedomie. 
 
Rada školy vyjadrila všeobecný súhlas s uznesením. 
 

4. Návrh počtu prijímaných detí 
Pani riaditeľka informovala o návrhu na počet prijímnaých detí a tried. Celkovo bolo 
prijatých 40 detí (stav pred rozhodnutiami o odvolaní sa voči rozhodnutiu o neprijatí 
dieťaťa) a 1 dieťa s ťažkým zdravotným postihnutím so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími 
potrebami na povinné predprimárne vzdelávanie. 
 
Z tohto počtu: 
- 13 detí prijatých do elokovaného pracoviska v Hurbanovej Vsi. 
- 19 detí prijatých do „malej“ triedy (3-4 ročné). 
- 1 dieťa na povinné predprimárne vzdelávanie. 
- 7 detí a spomínané 1 dieťa so ŠVVP do triedy v elokovanom pracovisku Fándlyho 20. 
 
Z cekového počtu 6 prihlášok na povinné predprimárne vzdelávanie, bolo jedno dieťa 
prijaté na individuálne vzdelávanie. Ostatné prihlásené deti, pre ktoré je povinné 
predprimárne vzdelávanie povinné, boli prijaté v iných materských školách. 
 
Zákonní zástupcovia 11 „predškolákov“ požiadalo o pokračovanie povinného 
predprimárneho vzdelávania (pôvodný odklad nástupu na povinnú školskú dochádzku).  
Zákonní zástupcovia 1 dieťaťa požiadali o predčasné zaškolenie. 
(Poznámka: tento odsek bol v zápisnici opravený dňa 29.6.2021) 

 
Uznesenie 5/2021: Rada školy berie predložený návrh na počet prijímaných detí pre šk. rok 
2021/2022 na vedomie. 

Rada školy vyjadrila všeobecný súhlas s uznesením. 
 

5. Hodnotenie projektov 
Pani riaditeľka informovala členov rady školy o prebiehajúcich a ukončených projektoch 
a aktivitách MŠ: 
- Projekt „Zelená škola“ pokračuje s novou koordinátorkou, pani učiteľkou Slávkou 

Feketeovou, a s novou témou do nového školského roka – Zdravé potraviny – 
v spolupráci so školskou jedálňou. O projekte budú informovať mestské noviny Senčan. 

- V rámci projektu Slovenského olympijského a športového výboru sa MŠ a deti zapojili 
do „Olympijského dňa“, výtvarnej súťaže (ocené 3 práce), oboznámili sa s olympijskými 
hodnotami a posolstvom. Výsledkom je aj olympijská aktivita, video, za ktoré môže 
verejnosť hlasovať na stránke senec.hlasobcanov.sk. 



- V spolupráci s radou školy a TENENET o.z. sa uskutočnil pilotný projekt logopedickej 
terapie priamo v priestoroch MŠ. Záujem zákonných zastupcov bol veľký. Je vôľa 
v projekte pokračovať aj v budúcom školskom roku. 

- V spolupráci s TENENET o.z. sa uskutočnila ukážka fyzioterapeutických techník s názvom 
„Zdravý hravý chrbátik“. V budúcom školskom roku by sa toto cvičenie malo realizovať 
priamo v priestoroch MŠ. 

 
Uznesenie 6/2021: Rada školy berie informáciu a hodnotenie projektov na vedomie. 

Rada školy vyjadrila všeobecný súhlas s uznesením. 
 

 
6. Organizačné zabezpečenie prevádzky MŠ a letnej činnosti 

Pani riaditeľka informovala radu o organizačnom zabezpečení MŠ počas letnej prevádzky: 
- Letná prevádzka bude v dňoch 1.7 až 16.7.2021 a v auguste od 16.8 od 27.8.2021. 
- Prevádzka MŠ bude prerušená v dňoch 17.7 až 15.8.2021 a od 28.8 do 31.8.2021. 
- Počas prerušenej prevádzky budú vymaľované priestory v elokovanom pracovisku 

v Hurbanovej Vsi. 
- Inak sa bude vykonávať len bežná údržba. 

 
Uznesenie 7/2021: Rada školy berie informáciu o zabezpečení prevádzky MŠ a letnej 
činnosti na vedomie. 

Rada školy vyjadrila všeobecný súhlas s uznesením. 
 
 

7. Prerokovanie a schválenie plánu zasadnutí rady školy v šk. roku 2021/2022 
Predseda rady predstavil plán zasadnutí v šk. roku 2021/2022 s navrhovanými stretnutiami 
v mesiacoch: 
- September 2021 
- Február 2022 
- Jún 2022 

 
Uznesenie 8/2021: Rada školy schvaľuje plán zasadnutí v šk. roku 2021/2022. 

Hlasovanie: 

Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

8. Rôzne, prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia 
Prebehla diskusia na tieto témy: 

- V Hurbanovej Vsi boli prijaté len deti s trvalým pobytom v Hurbanovej Vsi. Toto 
elokované pracovisko už neslúži deťom s trvalým pobytom v Senci, má 
nedostatočnú kapacitu a je potrebné zaoberať sa budúcnosťou elkovaného 
pracoviska – návrh je, aby si obec Hurbanova Ves zriadila vlastnú MŠ a zaradila ju do 
siete škôl. Dovtedy bude elokované pracovisko fungovať pod MŠ Fándlyho 2. Obec 
Hurbanova Ves má záujem aj na rozšírení kapacity MŠ formou kontajnerovej stavby. 



- Prebiehajú rokovania s obcou Hurbanova Ves, aby participovali na prevádzke 
elokovaného pracoviska formou odpustenia nájmu a prispievaním na platby za 
energie. 

- Rozpočet MŠ je naďalej napätý, šetrí sa a niektoré položky sa musia škrtať. 
- Návrat detí po opätovnom otvorení MŠ, po skončení COVI obmedzení, nebol 

bezproblémový, vyžadoval si adaptačnú fázu. 
- MŠ bude od nového šk. roka potrebovať asistenta učiteľa. So žiadosťou bol oslovený 

zriaďovateľ. 
 

 
 

9. Záver 

Na záver sa predseda rady školy poďakoval prítomným členom rady a hosťom za účasť 
a konštruktívnu diskusiu k jednotlivým bodom. Zasadnutie sa o 18:10 skončilo. 

 
V Senci dňa 24.06.2021 

 

Predseda RŠ: Ing. Ján Pullman          podpis: ______________________________ 
 
 
 
Zápisnicu overila: Mgr. Alena Predáčová   podpis: ______________________________ 
 


